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PROTOKOL NR 29/05
Z POSIEDZENIA KOMISJI RUDZETU I MIENIA KOMUNAI,NEGO

ODBYTEGO DNIA T4 STYCZNA 2OO5 ROKU

Komisja w skladzie wg listy obecnoSci stanowi4cej zaLqcznik do niniejszego protokolu
rozpocz$a posiedzenie o godz. 11:05. Na posiedzeniu byli równiez obecni: p Z-ca
Burmistrza J. Wolniak, p. radny S. Baraúski, przedstawiciele mieszkaúców ul. Dygasiúskiego
oraz przedstawiciele mieszkaÍrców wsi Ksi4ze-Skroniów Dolny.

Pan Przewodnicz4cy Wójcik przedstawil porzqdek posiedzenia:
l. Opracowanie opinii o Projekcie Budzetu Miasta i Gminy Jpdrzejów na 2005 rok.
2. Przyjpcie planu pracy Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego na 2005 rok.
3. Sprawy ró2ne.

Ad 1.

P. Przewodnicz4cy Wójcik: ,,rozumiem, 2e p. Burmistrz jest tu dzisiaj z nami w zamian za
p. Burmistrza Kapcig, autora tej ksi4zeczki?"
P. Burmist rz W oúnitk: -.tak."
P. Biaty: ,,kto jest autorem tej ksi4zeczki?"
P. BurmistrzYVoúniak: ,,autorem jest p. BurmistrzLeszek Kapcia, który zgodnie z prawem
przedklada Projekt Budzetu, w uzgodnieniu z p. Skarbnik, do l5 listopada do Regionalnej
Izby Obrachunkowej. Autorem zawsze zgodnie z prawem jest Burmistrz, Prezydent, Wójt
i td . "
P. Szreniawa: ,,stawiam wniosek o przesuniecie terminu Projektu Budzetu do chwili. gdy nie
otrzymamy rozliczeniaBudietu za 2004 rok."
P. Burmistrz Woúniak: ,,wniosek jest o tyle nierealny, 2e Btdzet w zasadzie powinien byó
uchwalony do koúca 2004 roku na2005 rok, jednak ustawodawca pozwolil Zeby budzet mógl
byó uchwalony do koúca marca roku biez4cego, a migdzy I stycznia a 30 marca Burmistrz
pracuje na prowizorium budzetowym, którym jest projekt budzetu zaopiniowany pozytywnie
przez RegionalnE Izbg Obrachunkow4. Gdyby zostal zaopiniowany negatywnie, nalezaloby
natychmiast poprawiaó. Natomiast rozliczenie 2004 roku nastgpuje przy udzieleniu
absolutorium Burmistrza - do koúca kwietnia tego roku."

Wniosek nie zostal poddany pod glosowanie.
P. Barañski pyta p. Przewodniczqcego, jakie jest rzeczywiste zadlu2ente Gminy, bo z tego
planu nie wynika. Jezeli zwróci sig uwagp, 2e zacirynipcie kred¡u na str. 4 pod $ 5 i ostatni4
stronp, to znakiem tego,2e to jest jako zaüuZenie jej raty.
P. Przewodnicz4cy Wójcik ,,16 milionów bylo niedawno."
P. Baraúski: ,,2aden z radnych nie wie
P. Burmistrz Woániak: ,, Bylo to publikowane we ,,Wspólnotach", Gmina Jgdrzejów
publikowanabyla."
P. Szreniawa: ,,my,,Wspólnoty" nie mamy."
P. Burmistrz Woániak: ,jak to nie macie? Kazdy radny ma,,Wspólnotg".
P. Baraúski: ,jest jedna na ca\qRadp."
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P. BurmistrzWoúniak: ,,krótkie wyjaSnienie dla p. Barañskiego: ostatnia strona, gdzie jest

napisane, ze splaty rat, kred¡ów, poiryczek, odsetek zaciqgnigtych i planowanych do
zaci4gnipcia kredytów wynios4 tyle i tyle, tj. 13.25% planowanych dochodów Gminy. Jest to
wskaznik ponizej 1506, który umozliwia zaci4ganie kredytów do inwestycji unijnych. Drugi
wskaZnik, który mówi, 2e ta ogólna kwota , o której mówil p Przewodniczqcy nie moze
przekraczaó 29,3%. bo w przeciwnym razie nie moglibySmy zaci4gaó dalej kredytów na
dofinansowanie inwestycji z Unii Europejskiej. W tej chwili ten wskaánik rzeczywiécie jest w
granicach 299'0. W 2004r. z planowanych kredytów zaci4gnipto tylko czgéó. Nie bylo jeszcze

takiego roku , 2e na koniec grudnia byly zaplacone wszystkie naleznoéci. Pani Skarbnik
najlepiej wyjainilaby p. Stanislawowi sprawQ tych wskaZników procentowych."
P. Przewodnicz4cy Wójcik: ,, p. Stanislawie, Budzet ka2dego miasta i gminy, w tym
Jgdrzejowa jest robiony kasowo, tzn. zarówno dochody, jak i wydatki maj4 byó równowaZone
w calym roku. Natomiast wydatkiem nie jest caly kredyt, tylko splaty rat i odsetek. Wplywem
jest caty kredyt, jezeli w danym roku Rada zacirya taki kred¡. On wplywa po stronie
dochodowej."
P. Burmistrz Woúniak: ,,w rankingach miast na prawach powiatu Jpdrzejów byl na drugim
miejscu (nieco ponad 42%). za 2003r. bylo juz 36 lub 37%o, a w tym roku jest 29,1%. Nie
przekraczato 29,6yo. Z roku na rok ubywa."
P. Baraúski: ,,czy mo2e lJrz4d Miasta budowaó na prywatnym terenie. gdzie nie ma
wlasnoéci gruntu?"
P. Burmistrz Woániak: ,,w Swietle prawa budowlanego mo2e, tzn. musi byó spetniony jeden

warunek: musi byó dysponentem tego gruntu. Nie wiem, o co panu radnemu chodzi."
P. Baraúski: ,,ze wzglgdu na to, 2e zostal zwrócony grunt na Koécielnej pod pawilony
prywatnej osobie wyrokiem s4du, który nie podlega zwrotowi, a tym samym Urz4d Gminy
nie ma nic do tego terenu. Z tego, co mi wiadomo prawo zabrania Urzgdowi zawieraó umowy
z prywatnQ osob4. Nigdy budynek ten na prywatnym terenie nie bgdzie Urzgdu, tylko bqdzie
prywatnej osoby. Jezeli ona odzyskala ten grunt po 40 latach aktem notarialnym. wzipla
pieni4dze i odzyskala, to teraz robi Urz4d Gminy podobnie drugi raz. My mamy budowaó
teraz 6 pawilonów i mamy 900,000 zl. na ten cel przeznaazenych w budzecie, jest wigc tak
jakbySmy prywatnemuprzeznaczylite 900,000 zl.. Jest to nie do pomySlenia."
P. Przewodniczqcy Wójcik ,,proszg posluchaó wyjaénienia, którego udzieli pan Burmistrz."
P. Burmistrz Woiniak: ,.zwrot nast4pil na skutek wniosku bylego wlaÉciciela przez
reprezentanta Skarbu Paóstwa, jakim bylUrzqd Rejonowy i sprawa opierala sig az o NSA w
Krakowie, zostala wydana prawomocna decyzja. Do tej pory Rada podjgla dwie uchwaly.
Pierwsz4 to zeby mo2na bylo cokolwiek tam zrobió nale2alo dokonaó zamian (tak jak to
zrobiono przy ul. Pilsudskiego) i jest przygotowywany akt notarialny. gdzie przyst4pi4 do
niego jako wspóhvlaiciciele Gmina i dwóch wspólwla3cicieli. Odrqbna dzialkg dostan4 ci
dwaj wspótwlaSciciele i odrpbn4 dostanie Gmina. S4 juz dokumenty geodezyjne zrobione, jest
wszystko przygotowane. Na kaídqdziatkq bpdzie odrgbna Ksigga Wieczysta. Zabezpieczenie
w akcie notarialnym jest przygotowywane takie, ze dopóki ci paírstwo nie wplacq ostatniej
zlotówki, stanowi4cej udzial wybudowania na ich dzialkach pawilonu, pawilony te sq
wlasnoéci4 Gminy, mimo 2e zostan4 postawione na ich prywatnych dzialkach. Tak bgdzie
stanowila umowa cywilno-prawna spisana w formie aktu notarialnego. Natomiast nasze
pawilony zostanq sprzedane w formie przetargu nieograniczonego, bgdzie je mógl kupió
kazdy, kto bgdzie dysponowal odpowiednimi pienipdzmi. Jezeli chodzi o koncepcjg, to radni
zadecyduj4 jaka koncepcja bpdzie realizowana."
P. Barañski powiedzial, ze skoro po 40 latach czlowiek obalil akt notarialny, to i w tym

przypadku po l0latach moze byó podobnie.
P. BurmistrzWoúniak odpowiedzial. 2e tak samo, jak przy ul. Dr Kwarty, tak samo tam
wykupiono od ludzi dzialki pod budowp Gdyby na dzialkach stanowi4cych wlasnoéó p.



3

Wyrozumskiego i jeszcze jednego pana byt postawiony Dom Handlowy, nikt nie zwrócilby
im tych dzialek. Prawo powstale w latach 8O-tych mówilo o tym, 2e jeíeli tereny wykupiono
od wlascicieli lub wywlaszczono pod coS, a nie zostala zrealizowana ta inwestycja, nalezy te
tereny zwróció. Tak stanowi prawo.
P. Baraúski: .jest jeden podstawowy warunek, 2e na prywatnym gruncie zUrzqdem Gminy
nie wolno wam budowaó. Wchodzió w porozumienie z prywatnq osobq Urz4d Gminy tez nie
mo2e."
P. Burmistrz'Woiniak: .,moZe, jest Ustawa o partnerstwie publiczno-prywatnym."
P. Baraúski: popieram wniosek pani Janiny. Mamy tu na ZBM 500,000 zl., posz\ojuz ponad
600,000 zl. do ZB}d| nic z tego nie mamy i nie wiemy, jak dalej bgdzie to rozstrzygnipte."
P. Biaty: ,,czy przedstawial pan ten problem na swojej Komisji? Odnoszg takie wrazenie,2e
nasza Komisja bardziq sig wsluchuje w pana sprawy niz wlasna paúska Komisja. Dzisiaj jest
pierwsze spotkanie na temat Bud2etu, dzisiaj musimy wymienié pewne pogl4dy odno$nie
zmian,jeÉli nam sig nie podoba. Dzisiaj decyzji w sprawie Budzetu nie wydamy."
P. Przewodnicz4cy Wéjcik ,,o ile dobrze czylalem sprawozdanie Komisji Rewizyjnej, to w
Zadnym tam punkcie nie ma napisane, 2e w sposób przestppczy wyludzono miliony zlotych.
Tam jest problem niedofinansowania ZB}i4 przez Radg naszego miasta. Tu jest problem
malych pienigdzy w stosunku do potrzeb ZaHadu i co sie niedawno okazalo nie
przestrzegania przez Kierownika zasad dyscypliny finansowej. Zasady te nie byty
przestrzegane, dlatego 2e plan finansowy, jaki Zaktad mial, byl zawieszony na ,,haku", a
robilo sip na zasadzie, ze tu nalezy wyremontowaé, tam okna wymienió itd. Przez to wydano
wigcej niz Rada uchwalila. Rada ratuj4c Zaktad i ludzi, których on utrzymuje, dofinansowala
go niedawno swojE uchwal4 aby mógl uregulowaó przynajmniej czgéó naleznoéci tych
zakladów, których on poci4gnql za sobq. Zaktad ten wszystko co robi, robi na konto Rady,
finansów naszego miasta. Z pism, które wplyngly do Rady wynika, 2e przez wiele lat Zaklad
ten nie otrzymywal pienigdzy, które powinien co roku otrzymywaó, w zwiqzku z czym co
roku zadfu2enie wzrastalo. Teraz powiemy, ze nie ma problemu i damy 100,000 zl., jak byto
w zeszlym roku?. ZaVJad ten musi pracowaó na rzecz mieszkaúców, których obsluguje, jak
najtanszym kosztem. Po to jest rewident wyznaczony przez RadQ, aby doszedl do tego, ze
mo2na bylo coS zrobió lepiej, taniej. Nie bylo sygnalów o malwersacjach, wigc ja tego nie
zakladam. ale zakJadam, 2e koszty mog4 byó nizsze i chcialem powiedzieó, 2e zawsze w
kategorii kosztów-moZemy robió taniej. O tym trzebajednak myileó dzieó po dniu, nie moZna
liczyó na to, 2e jakos to bpdzie. Tu bgdziemy tez mieli do czynienia z zapewnieniem mieszkaú
osobom, których nie staó na zaplacenie czynszu. Powinniémy mieó system w Radzie w
kierunku pomocy tym ludziom, których nie staó, a którzy zasluguj4 na tak4 pomoc, poprzez
system pomocy spolecznej w zaplacie czynszu, oplat za wodg, energig elektryczn4 itd. To
powinno byó oddzielone niejako od mer¡orycznej dzialalnoéci Zakladu. Z protokolu wynika,
ze jeSli chodzi o koszty, to nie bylo najlepiej w ZBM. To wszystko nie sprowadza sip do
szukania ztodzieja, tylko do usprawnienia pracy ZB}l4.. W tym roku powinnismy, jako
Komisja Budzetu, zrobió dokladniejsze badanie pod wzglgdem wydatków i dochodów.
PowinniSmy to przyjqc w planie pracy."
P. Szreniawa postaw_ila wniosek o przedstawienie przez p. Przewodniczqcego. ile dzialek
zostalo sprzedan)¡ch od 2000 do 2004r. w naszej gminie.
P. Przewodniczqcy Wójcik powiedzial,2eby p. radna poszukala tego w swoich materialach,
ze jest to w materialach na obrady w okolicach kwietnia 2OO4r., bo wedy te sprawy byly
omawiane. ,,My jesteSmy na pierwszym posiedzeniu w sprawie Budzetu. Pani zglosila
wniosek, którego leszcze nie glosowalem, zeby to odrzució teraz i rozmawiaó dopiero w
kwietniu."

Wniosek p. Szreniawy nie zostal poddany pod glosowanie.
P. Biaty: ,,o Bud2ecie trzeba rozmawiaó trzy miesiqce."
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P. Szreniawa: .,wnioskujq. ab)¡ Komisja Rewizyjna przeprowadzila wydatki w Biurze Rady."
P. Gawlowski: ,.chodzi o kontrolg?"
P. Szreniawa: ,,nie o kontrolg, o wydatki."

Wniosek nie zostal poddany pod glosowanie.
P. Przewodnicz4cy Wójcik poprosil pani4 Janing o wycofanie wniosku o Budzecie.

P. Biaty: ,,gdy przejrza\em te inwestycje, to nie zauwa2ylem tu paru istotnych dla miasta
rzeczy. Jeszcze kilka lat temu, kiedy bylem Inspektorem Sanitarnym, byla powódá i ja
musialem ludziom na ul. Zielonej zabezpieczyó wodg do picia. Co roku powtarzam ten sam
problem i do Budzetu wstawiam,2eby zakohczyó ul. Zielon4. Druga sprawa, to modernizacja
ul. Glowackiego, bo to, co zostalo zrobione na odcinku 20m, trudno nazwaé modernizacj4
calej ulicy. Ulica Zielana stanowi zagro2enie dla ludzi. Trzeba by juz zaczqó myéleó o drugiej
obwodnicy od strony Katowic."
P. Burmistrz Woániak: ,,u1. Zielona zostala ujQta w Funduszu Spójnoici, zostal on juz w
pierwszym panelu oceniony pozyt)'wnie, jest w tej chwili oceniany w drugim. Pójdzie to do
Brukseli i myslg, ze w tym roku rozpoczniemy realizacjq tego Funduszu."
P. Barañski: ,,w Sudole rozpoczgto inwestycjg, po zakonczeniu kanalizacji Sciekowej nie
skoiczono drogi na pewnym odcinku. Proszg o przeznaczenie pewnej kwoty pienigdzy na
dokoiczenie tej inwestycj i."
P. Burmistrz Woiniak: ,,w centrum powstan4 dwa pigkne obiekty (pawilony i amfiteatr).
Jestem przekonany,2e na tym gmina zarobi. Zapisanie 900,000 zl. w wydatkach, to teL z
drugiej strony planowany dochód wynosz4cy 1,200,000 zl. i wykreélenie tego wydatku
oznacza tez wykreÉlenie tego dochodu."
P. Biaty: ,,moZna sig zastanowió, czy budowaó teraz, czy ma2e za rok. P. Burmistrzu, budowa
drogi ul. Slonecznej, co to znaczy?"
P. Burmistrz Woúniak: ,jest to przedluíenie ul. Slonecznej wzdlu2 torów. S4 to haslowe
sprawy, z wyjqtkiem zobowi4zañ, które Rada podjpla - chodzi tu o ul. Glowackiego, o
chodnik na Piaskach, o dokoñczenie boisk. Pozostala czqÉó zostala pozostawiona w gestii
Rady. Tak4 koncepcjg widzial Burmistrz."
P. Biaty: ,,czy realne jest wybudowanie pawilonów w tym roku?"
P. Burmistrz Woúniak: ,,tak, do koúca sierpnia i w sierpniu sprzedaó. Ogloszony jest
przetarg i jezeli nic nie stanie na przeszkodzie tej inwestycji, to kazda firma wybuduje
pawilony."
P. Gawlowski: .,dlaczego mój wniosek, poparty przez mieszkaúców wsi nie zostal wpisany
do harmonogramu Funduszu SpójnoSci? Mam odpowiedi z Kielc, 2e dajq1}olo."
P. Burmistrz Woániak: ,,to nie z Funduszu Spójnoéci, bo to nie jest nasza droga. Tu jest
procedura taka, jak na Piaskach. Na Piaskach Generalna Dyrekcja opracowala dokumentacjg i
zwrócila sip do nas o dofinansowanie, bo oni s4 zarz4dc4 drogi. Rada nasza uchwalila, ze
dajemy, ale na pewnych etapach. W tej odpowiedzi pisze, ze jest to droga Skarbu Pañstwa w
zarzqdzie Generalnej Dyrekcji. Oni sobie zu2yczyli, ze po stronie Gminy le2y opracowanie
dokumentacji projektowej, ew-entualnie wykupió teren, jak gdzieS brakuje, przekazaó aktem
notarialnym na rzecz Skarbu Paírstwa ten teren. Musimy teL przygotowaó ten teren pod
budowg chodnika... Dopiero wtedy oni wyst4piq o zgodp na budowg."
P. Przewodnicz4cy Wójcik ,jest zalozenie, Le w Gminie sobie jakoé poradzq."
P. Burmistrz Woúniak: ,,wracaj4c do propozycji p. Janiny, która zaproponowala zeby
wybudowaó pawilony i nie sprzedawaé, ale nas nie staé w tej chwili na to. Chcemy je
sprzedaó w stanie surowym."
P. Baraúski: ,,na jakiej podstawie my dajemy na drogi krajowe, powiatowe? Bylem radnym,
wyst4pilem o budowE chodnika w Sudole i ani zlotowki lJrz4d Gminy nie dal. Zrobilem
blisko 4km chodnika przez cal4 wiei i nie dostalem ani zlotówki. Natomiast na chodnik w
Skroniowie dajemy pieni4dze. "
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P. Przewodnicz4cy Wójcik ,,my jesteSmy na tym napizszym szczeblu i musimy
wspomagaó te powiatowe, wojewódzkie i krajowe. Musimy, bo tak s4 przepisy ustawione, 2e
tu realizuje sig na zasadzie porozumienia."
P. Szreniawa: ,,na ten rok byla naprawa ul. Duch Imbora i nie jest zrobiona. Kto za to
zaplact. bo to przeciez niejest nasza droga?"
P. Burmistrz Woiniak: ,,to jest nasza droga pani Janino. Zrobiony zostal projekt, z tym 2e
bezsensem byloby robienie ul. Duch lmbora, jezeli nie jest zrobiona ul. Glowackiego.
Mieliémy tp inwestycjg pol4czon4 z ul. Glowackiego, k1óra jest drogq wojewódzk4 i nie my
prowadziliémy przetarg, te wszystkie formalnoéci. Sama pani wie, ze dopiero w grudniu byl
tam polozony asfalt i jezeli nie jest zrobione, to znaczy, ze nie skoiczyl, a byla umowa z nim
spisana."
P. Biaty: ,,przebudowa ul. 3 Maja, Sportowej i Sw. Barbary, 60, 000 zl. - co pan chce za to
zrobié?"
P. Burmistrz WoÍniak: .,przebudowaó to skrzyzowanie tak, aby mozna bylo skrpcaó w lewo.
Jest tu niestety niefortunne sformulowanie."
P. Kpdra: .,du2o sklepów wiejskich pada, nale|y zró2nicowaó oplaty migdzy wiejskimi a
miej skimi sklepami. Przynajmniej czynsz."
P. Przewodniczqcy Wójcik: ,,rozumiem o co tu chodzi, o podatek od nieruchomoéci. Czy
mozliwe jest i zgodne z prawem ró2nicowanie skali podatkowej ze wzglgdu na zamieszkanie?
Obawiam sig, ze to jest niemo2liwe. Podatki maj4 byó równe w danej sytuacji. Nie wiem, czy
nie wigkszym problemem dla tych sklepikarzy jest to, ze wyszli z KRUS-u.. Nic nie
uchwalamy w sprawie Budzetu i odkladamy ten temat na nastgpne posiedzenie. Bran2owe
komisje tez bgdq ten temat omawiaó, wszystkie wnioski z tych komisji po zaopiniowaniu ich
przez autora (Burmistrza) trafrq na naszq Komisjg. Musimy wipc mieó na to jeszcze kilka
posiedzeú. Kolejne posiedzenie bgdzie teZ w pi4tek, pod koniec stycznia lub na pocz4tku
lutego."

Ad 2.
P. Przewodnicz4cy Wójcik powiedzial, 2e poniewa2nie dostal 2adnych wniosków odnoénie
planu, to proponuje oo, aby wczeéniejsze propozycje zaktualizowaé, przedstawió i
przeglosowaó jako plan pracy na 2005 rok. Poprosil o glosowanie w tej sprawie.
Odbylo sig glosowanie i plan zostal przyjgty jednogloSnie.

Ad 3.
P. Przewodnicz4cy Wójcik poprosil o zabranie glosu przedstawicieli mieszkaúców ul.
Dygasiúskiego, którzy powiedzieli, 2e od 2 lat staraj4 sig tam o drogp. Jest to droga polna,
która sfuzy bezpoSrednio 72 rodzinom. Jest to odcinek w granicach 150 - 200 metrów. Byla
tam delegacja rv osobie pani Przewodnicz4cej Rady Miejskiej i pana Burmistrza Woániaka.
Nie da sip tam przejechaó, jak jest po deszczu, to nie da sig nawet przejSó. Poprosili o pomoc
w tej sprawie.
P. Przewodniczqcy poprosil o zabranie glosu kolejn4 delegacjp. Przedstawiciele
mieszkaúców wsi Ksi4ie-Skroniów Dolny powiedzieli,2e przybyli w podobnej sprawie, co
ich przedmówcy. O drogp staraj4 sip juz 6 lat. Dotychczas wywieziono tam gling. która w
wyniku tegorocznej zimy spowodowala, 2e topi4 sip tam. Reprezentuje ich pan Smor4g, który
obiecuje, ze zostanie to zrobione, ale do tej pory u nich drogi nie zrobiono. Nie mamy dojazdu
do wsi tam, gdzie mieszkamy.
P. Baraúski, ,,czy byli tam p. Przewodnicz ca i p. BurmistrzWoiniak?"
P. BurmistrzWoúniak: ,ja bylem"
Mieszkanka wsi Ksi4ie-Skroniów Dolny: ,,p. Smor4g jest aktywny w swojej czgéci, a o nas
nie pamigta, dlatego tu przyszlam."
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P. Burmistrz Woániak powiedzial, 2e najkorzystniejszym rozwi4zaniem byloby
poprowadzenie drogi wzdlu| torów, ale nie pod ten przepust kolejowy, tylko od Ksiqze-
Skroniowa prawdziwego, jak sip wjezdza w lewo, zrobienie drogi przy tym wiadukcie i
poci4gnigcie dalej. Innej mozliwoéci prawdziwego, szerokiego przejazdu nie ma, bo zeby
zrobió drogp, to musi ona mieó minimum 4,5m. Zastanawia sig, czy jest sens utwardzania,
robienia drogi pod ten przepust kolejowy. Z drugiej strony ta wqska wspólwlasnoió, ta wqska
drózka nie da sig w tej chwili rozszerzyó, bo zeby cokolwiek robió, to Gmina musialaby byó
wlaScicielem.
Mieszkanka wsi Ksi42e-Skroniów Dolny: ,ja panu odpowiem na ten problem: rok temu
rozmawialiSmy o tym, Gmina mówi, ze to jest Kolei, a Kolej nie widzi problemu. Czy
przyszlojakieé pismo na ten temat? Czy Gmina sig zwracala, bo miala sig zwróció?"
P. BurmistrzWoúniak: ,, nie, wyjaénimy te sprawQ. Trzeba sig zastanowió nad jedn4 rzeczq.
Ja, gdybym mial cokolwiek proponowaé, to zrobilbym drogp takq, k1óra pozwolilaby
korzystaó w przyszloÉci nawet z tego, zeby nawet ten samochód mógl dojechaó. Od Ksi4ze-
Skroniowa, tu jak pan Hatys mieszka w lewo, wzdluz tych torów, bo tamte drózki mog4
sluzyó jako awaryjne".
Mieszkanka wsi Ksi4ie-Skroniów Dolny: ,, nie bgdziemy zabieraó wipcej czasu".
P. Burmist rz'W otniak:,,Komisj a sig zastanowi".
Mieszkanka wsi Ksi42e-Skroniów2 ,,czy my mozemy siq przypomnieó za jakii czas?
P. Burmistrz 

'Woúniak: 
,,myélg, 2e po rozpafrzeniu projektu budzetu bgdziemy mogli

paistwa poinformowaé.
P. Przewodnicz4cy Wójcik ,,p. Burmistrzu jak4S koncepcjg trzeba tutaj przyj4ó".
P. Szreniawa: ,ja mam pytanie, pani stwierdzila, ze byli rok temu, 2e miala byó jakaS
odpowiedZ."
P. BurmistrzWoúniak: ,,byliSmy izrobiliémy dorainie. Stala woda, zalewala, nie dalo siq
nawet przejÉó, dlatego doralnie zrobiony zostal odplyw, zeby odprowadzió tp wodg poza
teren tego przejazdu. Zrobione to zostalo kliicem i jak jest mokro, to jest bloto."
Mieszkanka wsi Ksi42e-Skroniów Dolny: ,,to jest glina panie Burmistrzu. Caly czas
rozmawiamy o drodze, droga ta nie zostala zrobiona, zostal zrobiony przepust."
P. Przewodnicz4cy Wójcik ,,to wszystko o czym mówimy, to byly tylko awaryjne dzialania.
To nie jest zalatwienie tematu. Problemem jest koncepcja, uzgodnienie z mieszkaúcami i
rozpoczpcie od projektu do efektu. Tak powinno to iSó."
Mieszkanka wsi Ksi4áe-Skroniów Dolny: ,,pan radny, który nas reprezentuje obiecuje, ze
bpd4 pieni4dze,2e bpdzie to zrobione."
P. Przewodnicz4cy Wójcik ,.czy pani sip zobowi4zuje reprezentowaó tych mieszkaúców?
Zakladamy komitet inicjatywny w tej sprawie, proszg podaó nr telefonu, adres."
Mieszkanka wsi Ksi42e-Skroniów Dolny: ,,Szewczyk El2bieta, Ksi4ze-Skroniéw 66c, nr tel.
38-662-73."
Mieszkaniec wsi Ksi42e-Skroniów Dolny: ,,proszg zapisaó tez moje dane: Pazera Andrzej,
Ksi4ze-Skroniów 66a, nr tel. 38-63 1-69."
Przedstawiciele mieszkaúców ul. Dygasiúskiego równiez podali swój kontakt: Gola Kamila.
ul. Dygasiñskiego 43a,nr tel.  38-780-31 "

Po przedstawieniu swoich spraw i podzipkowaniu obie delegacje wychodzq.

Poruszone zostaly tez inne sprawy.
P. Szreniawa: ,,odnoénie pawilonów, dal pan panie Burmistrzu wypowiedzenie kobiecie
handlujqcej wódk4 bo pan bpdzie burzyl. Dlaczego Rada o tym nie wie, Rada powinna o tym
wiedzieó."
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P. Burmistrz Woiniak: ,,normalne jest, ze sig daje wypowiedzenie. Nie jest w- kompetencji
Rady zawieranie umów na dzieríawQ na gruntach komunalnych. Gdyby to bylo w jej

kompetencji, to Rada by o tym wiedziala i musiala podejmowaó takie decyzje.
P. Szreniawa: ,,Rada ma wiedzieó, bo Rada glosuje, a Burmistrzowie maj4 tylko
przygotowaó uchwaly dla Rady."
P. Burmistrz Woiniak: ,,Widzg, ze najlepiej by bylo, gdyby kazdy radny po kolei zaczfi
rz4dzié, moze wtedy bylo by lepiej. Nie mozna zawiesió migdzy posiedzeniami Rady
dzialalnoSci Urzgdu. Nikt nie powiadamia Rady, ze komuS zostala wypowiedziana umowa
dzier2awy."
P. Szreniawa: ,,wy chcecie zniszczyó wszystko, co tamta Rada zrobila. Niech pan da ludziom
pracQ, dlaczego nie da pan ludziom pracy?"
P. Burmistrz Woiniak: ,,2& waszej kadencji kartel przeniósl swoj4 dzialalnoéó do
Jqdrzejowa i nie przywozil pracowników z Kielc azy ze Skarzyska, tylko ludzie z Jpdrzejowa
znaj dowali zatrudnienie. "
P. Gawlowski: ,,czy jest jakié podzial na drogi gminne i powiatowe?"
P. Burmist rz W oúniak odpowied zial, 2e nie.

Posiedzenie zakonczono o sodz. 12:50.
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